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 Protokół nr 125/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 23 listopada 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujący punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie 

powierzona realizacja zadania publicznego Powiatu Nowomiejskiego  w 2018 r. z 

zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia zapoznanie się z preliminarzem kosztów 

działalności WTZ na 2017r. po dokonanych zmianach. 

/na posiedzenie weszła pani Ewa Murawska – Czarnecka – starszy pracownik socjalny w 

Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie/ 

 

Pani Murawska – Czarnecka omówiła zmiany w preliminarzu WTZ, który stanowi załącznik 

nr 3. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie ustalenia na 2018 rok wysokości opłat za usuwanie statków lub innych 

obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie ustalenia na 2018 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane /Bielice/. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Pan Kłosowski wyjaśnił, że chodzi tutaj o przebudowę drogi wojewódzkiej nr 538 na odcinku 

Biskupiec – Bielice. 

 

Wniosek Biura Projektowego DROMAX stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane /Fitowo/. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana                          

R. Kłosowskiego w sprawie zwiększenia środków na zakup samochodu. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek p. Kłosowskiego, który stanowi załącznik nr 5. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że po przeprowadzonym przetargu okazało się, iż brakuje 

środków na zakup samochodu w wysokości 1500 zł /w budżecie ZDP na ten cel 

zabezpieczono 60 000 zł/. Wyjaśnił, że brakującą kwotę jednostka wyłoży z własnych 

zaoszczędzonych środków.  

 

Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Pani Wicestarosta zapytała czy wpłynął wniosek do ZDP w sprawie ustawienia barier 

energochłonnych przy cmentarzu w Grodzicznie. Ponadto zapytała, czy jest możliwość 

ustawienia takich barier, czy jest inne rozwiązanie, żeby zachować w tym miejscu 

bezpieczeństwo. 

Pan Kłosowski wyjaśnił, że tego typu bariery ustawia się na wysokich nasypach. Ponadto 

dodał, że w miejscu o którym mówi pani Wicestarosta, jest ustawiony znak ograniczenia 

prędkości do 30 km/h oraz lustra drogowe. Nadmienił, że ZDP musi przeanalizować czy 

zasadne jest ustawienie w tym miejscu barier energochłonnych. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia  przystąpienia do realizacji  projektu pt. 

„Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie 

Nowomiejskim”.  

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. funduszy zewnętrznych/ 

 

Pan Starosta odczytał § 1. 4 oraz § 2 projektu uchwały. 

Pani Domżalska poinformowała, że 25 lutego 2016r. Rada Powiatu podjęła uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Nowomiejskiego w charakterze partnera 

do uczestnictwa w projekcie: „Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna Warmii 
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i Mazur”. Wyjaśniła, że w pierwotnej wersji dwadzieścia powiatów miało złożyć jeden 

wspólny wniosek. Dodała, że ostatecznie powiaty składały indywidualne wnioski, 16 

powiatów otrzymało dofinasowanie.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na usługę 

kompleksowego ubezpieczenia mienia Powiatu Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że umowa dotycząca ubezpieczenia mienia powiatu zawarta jest 

do końca roku, dlatego też należy wszcząć postepowanie przetargowe. 

 

Specyfikacja stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na usługę 

kompleksowego ubezpieczenia mienia Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli:  

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 

3. Sekretarz – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 

5. Członek Komisji – Aneta Sonnenfeld 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie oddania w użyczenie lokali użytkowych położonych w budynku administracyjno 

– biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska zaproponowała, żeby oddać szpitalowi w użyczenie lokale na czas od dnia 

podpisania umowy do dnia 31.12.2018 r. 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pani Banaszewskiej. 

 

Wniosek p. B. Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na ułożenie przyłącza kablowego NN oraz ustanowienia 

służebności przesyłu na działkach nr 14/6 i nr 488/21 w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że otrzymała pismo z Energa Operator, którzy za ustanowienie 

służebności przesyłu proponuje jednorazowe wynagrodzenie w wysokości 225 zł.  

Pan Buliński zapytał, dlaczego to Energa proponuje stawkę, a nie powiat. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że według przepisów to Energa proponuje stawkę za służebność 

przesyłu. Dodała, że do tej pory powiat nie pobierał opłat, wyrażał zgodę na nieodpłatną  

służebność przesyłu. Poinformowała, że wszelkie koszty związane z wyceną oraz notarialnym 

wpisem do ksiąg wieczystych ponosi Energa.  

 

Wniosek Energia Projektowanie Group Sp. z o.o. oraz Energa Operator stanowią załączniki nr 

8 i 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

Pan Buliński wyszedł z sali obrad. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 

Pani Banaszewska poinformowała, że Gmina Biskupiec wystąpiła z wnioskiem w sprawie 

dysponowania nieruchomością /przy drodze powiatowej/ na cele budowlane związane z 

budową sieci wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej i tłocznej w 

miejscowości Biskupiec przy ul. Lipowej. Wyjaśniła, że po podjęciu przedmiotowej uchwały, 

Zarząd Dróg Powiatowych wyda decyzję w powyższej sprawie.  

 

Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Rady Gminy 

w Biskupcu w sprawie nieodpłatnego przejęcia zespołu pałacowo-parkowego w 

Czachówkach. 

 

Pan Starosta poinformował, że ta sprawa musi być dogłębnie przeanalizowana, w związku z 

powyższym stwierdził, że wniosek nie może być dzisiaj rozpatrzony.  

Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Starosty. 

 

Wniosek Rady Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 11. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/  
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyznania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że złożonych zostało 29 wniosków. Dodała, że środki w 

wysokości 5000 zł zostały w całości rozdysponowane. Wysokość środków na pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli wyniosła od 100 zł do 450 zł w zależności od rodzaju schorzenia.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/204/2016 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 roku  w sprawie powierzenia Gminie 

Kurzętnik zadania z zakresu właściwości powiatu polegającego na założeniu i 

prowadzeniu publicznej szkoły podstawowej specjalnej. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że Wójt Gminy Kurzętnik złożył pismo w sprawie zmiany 

w/w uchwały, ponieważ od września 2017r. nie otworzono publicznej szkoły podstawowej 

specjalnej. Dodała, że Wójt wnioskuje o przesuniecie terminu otwarcia szkoły na 1 września 

2018r.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. 

 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 12. 
 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się pismem z gminy 

Biskupiec w sprawie utworzenia przez gminę Szkoły Podstawowej Specjalnej w 

Krotoszynach. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że wpłynęło pismo z Gminy Biskupiec w sprawie utworzenia 

przez gminę Szkoły Podstawowej Specjalnej w Krotoszynach. Wyjaśniła, że procedura 

utworzenia tego typu szkoły wygląda następująco: gmina wnioskuje o wyrażenie zgody o 

przekazanie zadania związanego z prowadzeniem w/w szkoły, powiat podejmuje uchwałę w 

przedmiotowej kwestii, a następnie gmina podejmuje uchwałę o przyjęciu zadania i 

podpisywane jest porozumienie pomiędzy gminą, a powiatem. 

Pani Wicestarosta zapytała jak to jest z funkcjonowaniem dwóch szkół tego typu na terenie 

powiatu. 

Pani Orłowska odpowiadała, że będzie na ten temat rozmawiała z radcą prawnym. Dodała, że 

nie znalazła w przepisach nic na temat ograniczenia ilości szkół prowadzonych na terenie 

powiatu. 

Pan Starosta stwierdził, że należy powyższą sprawę omówić na kolejnym Zarządzie. 

Pismo z Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 13. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/  
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Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania 

Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila”, któremu zlecono realizacje zadania 

publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 14. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 

kontroli przeprowadzonej w Zaborskim Towarzystwie Naukowym w Brusach. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 15. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 

kontroli przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 16. 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim na 2018 rok. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie powierzona realizacja 

zadania publicznego Powiatu Nowomiejskiego  w 2018 r. z zakresu udzielania 

nieodpłatnej pomocy prawnej. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Haska poinformowała, że na konkurs wpłynęło siedem ofert. Dodała, że trzy oferty nie 

spełniały wymogów formalnych. Szczegółowo omówiła protokół komisji opiniującej oferty, 

który stanowi załącznik nr 17. Poinformowała, że najwięcej punktów otrzymało Zaborskie 

Towarzystwo Naukowe z Brus. 

Pani Wicestarosta dodała, że komisja pracowała dwa dni, oferty zostały bardzo wnikliwie 

przeanalizowane. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. 
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w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na 

lata 2017 – 2034. 
 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2017. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęła informacja z Powiatu Tucholskiego, stanowiąca 

załącznik nr 18 w sprawie rozliczenia pomocy finansowej dla rodzin zastępczych, które 

ucierpiały w wyniku działania żywiołu w sierpniu 2017 r. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

    

                                                                                                  Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak                                           


